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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE ORDINARI DE 21 DE GENER DE 2002 
 
 
A Cubelles, el dia 21 de gener de 2002, a les 19’05 hores, i prèvia 
convocatòria, es reuneixen a la sala de sessions, sota la presidència del Sr. 
alcalde, Sr. Josep Marcillas i Massuet, els membres següents: 
 
 
- Sr. Joan Albet i Miró, 1r tinent d’alcalde,  
 
- Sr. Manel Creixell i Herrando, 2n tinent d’alcalde,  
 
- Sr. Miquel Padreny i Ribas, 3r. Tinent d’alcalde, 
 
- Sr. Lluís Pineda Gavaldà, 4t tinent d’alcalde, 
 
- Sr. Rubén Linares i Avia, regidor de CiU, 
 
- Sr. José M. Ardila Contreras, regidor d’Entesa per Cubelles-FIC,  
 
- Sra. Virgínia Salmerón i Salinas, regidora del Grup Mixt, 
 
- Sra. Mònica Miquel i Serdà, regidora d’Iniciativa per Cubelles-Verds, 
 
- Sra. Pilar González i Escoda, regidora d’Iniciativa per Cubelles-Verds,  
 
- Sr. Xavier Grau i Roig, regidor d’IC – Verds, 
 
- Sr. Jordi Coch i Datzira, regidor del PSC, 
 
 
Excusen la seva assistència el Sr. Antonio Peregrina i Albarral, regidor 
d’Entesa per Cubelles-FIC. 
 
 
Assisteix també, al Ple municipal, la Sra. Rosa Almirall i Domènech, 
interventora. 
 
Actua com a secretària la Sra.  Carme López - Feliu i Font, secretària general 
de la corporació. 
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• ÀREA D’ALCALDIA PRESIDÈNCIA 
 
1. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE 

EXTRAORDINARI DE DATA 14 DE DESEMBRE  DE 2001. 
 
El Sr. Alcalde pren la paraula i manifesta que, a la pàgina 1, on posa “el Sr. 
José Manuel Ardila i Contreras, en qualitat de tinent d’alcalde” ha de posar “el 
Sr. José Manuel Ardila i Contreras, en qualitat de regidor més jove de la 
Corporació”. A la pàgina 3, en la votació de la candidatura del Sr. Coch a 
l’alcaldia, els vots d’EC – FIC, CiU i PP no eren ”abstencions” sinó “en contra” i, 
a la pàgina 5, on posa “van iniciar uns grups d’esquerres com PSC i EC – 
Verds” ha de posar “van iniciar uns grups d’esquerres com PSC i IC – Verds”. 
 
 
Se sotmet a votació l’acta de la sessió extraordinària del Ple municipal de data 
14 de desembre de 2001 i s’aprova per unanimitat dels membres presents 
amb les esmenes anteriors. 
 
 
2. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE 

EXTRAORDINARI I URGENT DE DATA 17 DE DESEMBRE DE 2001. 
 
El Sr. Coch pren la paraula i manifesta que, a la pàgina 60, a la seva 
intervenció, on posa “delegacions” ha de posar “designacions”. 
 
 
Se sotmet a votació l’acta de la sessió extraordinària i urgent del Ple municipal 
de data 17 de desembre de 2001 i s’aprova per 9 vots a favor (3 d’EC – FIC, 3 
de CiU, 1 del PP, 1 del Grup Mixt i 1 del PSC) i 3 abstencions (3 d’IC – Verds) 
per no haver assistit a la sessió. 
 
 
3. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE 

EXTRAORDINARI I URGENT DE DATA 21 DE DESEMBRE  DE 2001. 
 
El Sr. Alcalde pren la paraula i manifesta que, a la pàgina 2, a l’aprovació de 
l’acta de la sessió extraordinària del Ple municipal de data 30 de novembre de 
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2001, on posa “19 de novembre de 2001” ha de posar “30 de novembre de 
2001”. 
 
 
Se sotmet a votació l’acta de la sessió extraordinària del Ple municipal de data 
21 de desembre de 2001 i s’aprova per 8 vots a favor (3 d’EC – FIC, 3 de CiU, 
1 del PP i 1 del Grup Mixt) i 4 abstencions (3 d’IC – Verds i 1 del PSC). 
 
 
• AREA D’ECONOMIA, GESTIÓ PRESSUPOSTARIA I RECURSOS 

HUMANS  
 
4. DONAR COMPTE DELS TEMES DE PERSONAL 
 
De conformitat amb allò que disposa l’article 298 de la Llei 8/1987 de 15 d’abril, 
municipal i de règim local de Catalunya, es dóna compte al Ple de l’adopció 
dels següents acords: 
 
 
a) Per Resolució del regidor de l’Àrea d’Economia, Gestió Pressupostària, 

Recursos Humans i Participació Ciutadana núm. 448/2001, de 19 d’octubre, 
es realitza el següent contracte: 

 
Departament: Benestar Social 
Tipus contracte: Obra o servei determinat 
Durada del contracte: 8 mesos i 9 dies 
Dedicació: 20 hores setmanals ampliables 
Treballador: Raul Mudarra Carmona 
Categoria: Monitor de lleure 
Grup “D”.   
Nivell 13. 
 

b) Per Resolució del regidor de l’àrea d’Economia, Gestió Pressupostària, 
Recursos Humans i Participació Ciutadana núm. 477/2001, de 7 de 
novembre, es realitza el següent contracte: 

 
Departament: Obres i Serveis 
Tipus contracte: eventual per circumstàncies de la producció  
Dedicació: completa 
Durada del contracte: 3 mesos ( del 08/11/01 fins el 07/02/02) 
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Treballador: Enric Valldosera Bisbal 
Categoria: Enginyer tècnic 
Grup “B”.   
Nivell 20. 
 

c) Per Resolució del regidor de l’àrea d’Economia, Gestió Pressupostària, 
Recursos Humans i Participació Ciutadana núm. 458/2001, de 16 de 
novembre, es realitza el següent contracte: 

 
Departament: Medi Ambient 
Tipus contracte: eventual per circumstàncies de la producció. 
Durada del contracte: 4 mesos (del 19/11/01 al 18/03/02)  
Dedicació: completa 
Treballador: Eva Escardó i Torres 
Categoria: Tècnic medi ambient 
Grup “B”.   
Nivell 20. 
 

d) Per Resolució del regidor de l’àrea d’Economia, Gestió Pressupostària, 
Recursos Humans i Participació Ciutadana núm. 484/2001, de 3 de 
desembre, es realitza el següent contracte: 

 
Departament: Obres i Serveis (neteja d’edificis) 
Tipus contracte: interinitat 
Durada del contracte: 4 mesos  (del 4/12/01 al 3/4/02) 
Dedicació: 20 hores setmanals 
Treballador: Elisabeth González Candalija 
Categoria: Operària neteja d’edificis 
Grup “E”.   
Nivell 8. 
 

e) Per Resolució del regidor de l’àrea d’Economia, Gestió Pressupostària, 
Recursos Humans i Participació Ciutadana núm. 485/2001, de 3 de 
desembre, es realitza el següent contracte: 

 
Departament: Obres i Serveis (neteja viària) 
Tipus contracte: Interinitat 
Durada del contracte: 4 mesos  (del 4/12/01 al 3/4/02) 
Dedicació: 30 hores/setmana 
Treballador: Yolanda Jiménez Ruiz 
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Categoria: Operària neteja viària 
Grup “E”.   
Nivell 9. 
 

f) Per Resolució del regidor de l’àrea d’Economia, Gestió Pressupostària, 
Recursos Humans i Participació Ciutadana núm. 483/2001, de 13 de 
desembre, es prorroga el següent contracte: 

 
Departament: Secretaria i Serveis Generals  
Tipus contracte: eventual per circumstàncies de la producció 
Dedicació: completa 
Durada inicial del contracte: 3 mesos (de l’1/10/01 fins al 31/12/01) 
Durada total del contracte: 6 mesos (de l’1/10/01 fins el 31/3/02) 
Treballador: Trinidad Hernández Bordallo 
Categoria: Auxiliar administrativa 
Grup “D”.   
Nivell 14. 
 

g) Per Resolució del regidor de l’àrea d’Economia, Gestió Pressupostària, 
Recursos Humans i Participació Ciutadana núm. 511/2001, de 13 de 
desembre, es realitza el següent contracte: 

 
Departament: Dinamització econòmica 
Tipus contracte: Eventual per circumstàncies de la producció 
Durada del contracte: 3 mesos (del 19/12/01 al 18/03/02) 
Dedicació: completa 
Treballador: Milagros Corredor Gil 
Categoria: Tècnic de grau mitjà 
Grup “B”.   
Nivell 16. 
 

h) Per Resolució del regidor de l’àrea d’Economia, Gestió Pressupostària, 
Recursos Humans i Participació Ciutadana núm. 512/2001, de 18 de 
desembre, es realitza el següent contracte: 

 
Departament: Obres i serveis (neteja viària) 
Tipus contracte: interinitat 
Durada del contracte: 4 mesos (del 20/12/01 al 19/04/02) 
Dedicació: completa 
Treballador: Antonio López López 
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Categoria: Operari de neteja viària 
Grup “E”.   
Nivell 9. 

 
i) Per Resolució del regidor de l’àrea d’Economia, Gestió Pressupostària, 

Recursos Humans i Participació Ciutadana núm. 510/2001, de 18 de 
desembre, es realitza el següent contracte: 

 
Departament: Comunicacio  
Tipus contracte: Interinitat 
Durada del contracte: 6 mesos (del 21/12/01 al 20/06/02) 
Dedicació: 22 hores setmanals 
Treballador: Marta Villalta i Boix 
Categoria: Auxiliar tècnic redactor 
Grup “D”.   
Nivell 12. 
 

j) Per Resolució del regidor de l’àrea d’Economia, Gestió Pressupostària, 
Recursos Humans i Participació Ciutadana núm. 514/2001, de 28 de 
desembre, es realitza el següent contracte: 

 
Departament: Benestar Social  
Tipus contracte: Interinitat 
Durada del contracte: 4 mesos (del 2/01/02 a l’1/05/02) 
Dedicació: 2 hores setmanals 
Treballador: Carme Palau i Cala 
Categoria: Treballadora familiar 
Grup “D”.   
Nivell 12. 
 

 
k) Per Resolució del regidor de l’àrea d’Economia, Gestió Pressupostària, 

Recursos Humans i Participació Ciutadana núm. 513/2001, de 28 de 
desembre, es prorroga el següent contracte: 

 
Departament: Benestar Social  
Tipus contracte: eventual per circumstàncies de la producció 
Dedicació: 12,5 hores/setmanals 
Durada inicial del contracte: 3 mesos (de l’1/10/01 fins al 31/12/01) 
Durada total del contracte: 6 mesos (de l’1/10/01 fins el 31/3/02) 
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Treballador: Rosa Capdet Sardà 
Categoria: Treballadora Social 
Grup “B”.   
Nivell 20. 

 
 
El Ple municipal en resta assabentat. 
 
 
5. APROVACIÓ, SI ESCAU, DEL CALENDARI FISCAL PER A L’ANY 2002.  
 
Atès que l’aprovació definitiva de les Ordenances Fiscals núm. 1 a 5 ha estat 
publicada al BOP de data 28 de desembre de 2001. 
 
Atès que l’aprovació provisional de la resta d’Ordenances ha estat publicada al 
BOP de data 31 de desembre de 2001, i es troben en els 30 dies reglamentaris 
d’exposició al públic, preveient-se la seva aprovació definitiva el dia 6 de febrer. 
 
Vista la necessitat d’aprovar el calendari fiscal per a la recaptació tributària de 
l’any 2002. 
 
En virtut de les atribucions que tinc conferides, proposo al Ple de la Corporació 
l’adopció del següent  
 
ACORD: 
 
Primer.- Aprovar el calendari fiscal que ha de regir en l’exercici 2002, que 
contindrà les següents dades: 
 
A) EL TERMINI D’INGRÉS  
 
Ordenança Fiscal núm. 1.  
IMPOST SOBRE BÉNS IMMOBLES 
 
1r pagament (50%).- Període voluntari. Del 13 de maig al 26 de juliol 
Si el rebut està domiciliat, es passarà al cobrament el 20 de juny. 
 
2n pagament (50%).- Període voluntari. Del 13 de maig al 27 de setembre 
Si el rebut està domiciliat, es passarà al cobrament el 2 de setembre 
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Ordenança Fiscal núm. 2 
IMPOST SOBRE VEHICLES DE TRACCIÓ MECÀNICA 
 
Període voluntari. Del 25 de març al 31 de maig 
Si el rebut està domiciliat, es passarà al cobrament el 22 d’abril 
 
Ordenança Fiscal núm. 5 
IMPOST SOBRE ACTIVITATS ECONÒMIQUES 
 
Període voluntari. De l’1 d’octubre al 13 de desembre 
Si el rebut està domiciliat, es passarà al cobrament el 6 de novembre 
 
Ordenança Fiscal núm. 10 
TAXA DE CEMENTIRI MUNICIPAL 
 
Període voluntari. Del 13 de maig al 26 de juliol 
Si el rebut està domiciliat, es passarà al cobrament el 20 de juny 
 
Ordenança Fiscal núm. 11 
TAXA PER RECOLLIDA D’ESCOMBRARIES 
 
Període voluntari. Del 13 de maig al 26 de juliol 
Si el rebut està domiciliat, es passarà al cobrament el 20 de juny 
 
Ordenança Fiscal núm. 15 
TAXA PER PARADES... (MERCAT) 
 
Període voluntari. Del 25 de març al 31 de maig 
 
Ordenança Fiscal núm. 19 
TAXA PER LES ENTRADES DE VEHICLES A TRAVÉS DE LES VORERES... 
(GUALS) 
 
Període voluntari. Del 13 de maig al 26 de juliol 
Si el rebut està domiciliat, es passarà al cobrament el 20 de juny 
 
B) LES MODALITATS D’INGRÉS 
 
B1)  A l’Oficina de Recaptació Municipal 
 Pg. Narcís Bardají núm. 12 
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 08880 Cubelles 
 
B2)  A qualsevol agència de les següents entitats col·laboradores 
 

Caixa d’Estalvis del Penedès    
Núm. de compte   2081 0027 46 3110000075 

 
Caixa d’Estalvis i Pensions de Barcelona  
Núm. de compte   2100 0495 94 0200098546 

 
Caixa d’Estalvis de Catalunya 
Núm. de compte   2013 0177 83 0200594795  

 
C) ELS LLOCS, DIES I HORES D’INGRÉS 
 
 
C1) A l’Oficina de Recaptació Municipal  

Pg. Narcís Bardají núm. 12, en el següent horari: 
 

D’octubre a maig (hivern) 
 
De dilluns a divendres: de   09:00 a 13:30 hores 
Dijous també de    17:30 a 19:30 hores 
 
De juny a setembre (estiu) 
 
De dilluns a divendres de   09:00 a 13:30 hores 
Dissabtes de    09.00 a 13:00 hores   
  

C2) A qualsevol de les agències de les 3 Caixes d’Estalvis col·laboradores, en 
horari bancari d’obertura al públic. 
 
 Caixa d’Estalvis de Catalunya 
 Caixa d’Estalvis i Pensions de Barcelona 
 Caixa Penedès 

 
D) L’advertència de que transcorregut el termini d’ingrés, els deutes seran 
exigits per la via de constrenyiment i meritaran el recàrrec de constrenyiment i, 
en el seu cas, les costes que es produeixin. 
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Segon.- Publicar els corresponents edictes d’aprovació del calendari fiscal al 
Butlletí Oficial de la Província i exposar-los al taulell d’anuncis de la corporació. 
 
 
El Sr. Alcalde pren la paraula i manifesta que aprovades les ordenances fiscals, 
es creu convenient establir el calendari fiscal, on queda determinat el període 
voluntari, la forma i lloc on s´han de realitzar els pagaments i recomana als 
contribuents la domiciliació bancària per a facilitar el pagament dels tributs. 
Finalment, explica que s’editaran uns tríptics informatius. 
 
El Sr. Coch realitza dos precs; que el tríptic arribi puntualment als contribuents i 
que s’extableixin contactes amb la nova entitat bancària que s’ha instal·lat al 
municipi com a possible entitat col·laboradora de l’Ajuntament, i amb la 
possibilitat de realitzar preus més assequibles per a generar rebuts. 
 
El Sr. Alcalde explica que encara hi ha temps per fer arribar als contribuents 
aquest calendari, atès que el primer pagament comença al març i acaba al 
maig i, respecte a l’altre entitat financera, diu que l’Ajuntament ha parlat amb 
ells, que és molt just, però que és possible que la gent hi faci transferències al 
compte de l’Ajuntament. 
 
 
Se sotmet a votació el dictamen de la proposta d’acord la qual s’aprova per 8 
vots a favor (3 d’EC – FIC, 3 de CiU, 1 del PP i 1 del Grup Mixt) i 4 abstencions 
(3 d’IC – Verds i 1 del PSC). 
 
 
La Sra. Miquel pren la paraula i proposa, atès que els punts 6, 7, 8, 9 i 10 de 
l’ordre del dia versen sobre persones diferents però tenen el mateix objectiu, 
que es faci un discurs unitari i una votació conjunta. 
 
El Sr. Alcalde afirma que es realitzarà un discurs comú, però la votació serà 
independent. 
 
El Sr. Coch expressa el seu acord amb la proposta de la Sra. Miquel. 
 
6. APROVACIO, SI ESCAU, DE LA CONCESSIÓ AL SR. GUILLEM MOLLÀ I 

REVILLA DE L’AUTORITZACIÓ DE COMPATIBILITAT D’UN SEGON 
LLOC DE TREBALL. 
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Vista la sol·licitud núm. 1395/2001,efectuada pel Sr. Guillem Mollà Revilla, 
funcionari de la plantilla d’aquest Ajuntament, amb la categoria de tècnic de 
grau mitjà, adscrit al lloc de treball d’arquitecte tècnic, per mitjà de la qual 
demana la compatibilitat per a l’exercici d’una segona activitat privada per 
compte propi com a arquitecte tècnic; 
 
Atès que el Sr. Guillem Mollà Revilla ocupa a l’Ajuntament un lloc de treball que 
té assignada una jornada completa, de 37,5 hores setmanals. 
 
Vist l’informe del Cap de Serveis Econòmics 
 
Vista la Llei 53/1984, de 26 de desembre, d’incompatibilitats del personal al 
servei de les Administracions Públiques. 
 
Vist que l’article 329, en relació amb l’article 330, del Decret 214/1990, de 30 de 
juliol, estableix la possibilitat de reconèixer la compatibilitat per a l’exercici 
d’activitats privades, sempre que la suma de les jornades de l’activitat pública 
principal i de l’activitat privada no superi la jornada ordinària establerta a 
l’entitat local incrementada en un 50% i que no i hagi coincidència horària en 
l’exercici d’ambdues activitats; 
 
Per tot això, en virtut de les atribucions que tinc conferides, proposo al Ple 
l’adopció del següent 
 
ACORD: 
 
Primer. Autoritzar al Sr. Guillem Mollà i Revilla la compatibilitat de l’activitat 
privada per compte propi com a arquitecte tècnic, amb una dedicació màxima 
de 18,75 hores setmanals, distribuïdes fora de la jornada de treball assignada 
en aquest Ajuntament, amb la que desenvolupa com a funcionari de la plantilla 
d’aquest Ajuntament, categoria de tècnic mitjà, adscrit al lloc de treball 
d’arquitecte tècnic, amb una tipologia de jornada completa (37,5 
hores/setmana). 
 
Aquesta autorització resta condicionada al desenvolupament de la segona 
activitat en feines externes al municipi de Cubelles. 
 
Segon. Aquesta autorització restarà sense efecte en els supòsits següents: 
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 Si l’activitat privada impedís o menyscabés l’estricte compliment dels deures 
o en comprometés la seva imparcialitat o independència. 

 
 Si l’activitat privada tingués alguna relació amb els assumptes que la 

persona conegui per raó del càrrec. 
 
 Si la dedicació horària de l’activitat privada coincidís amb la jornada laboral, 

o superés les 18 hores i 45 minuts setmanals. 
 
 Si el sol·licitant desenvolupa la seva segona activitat dins el terme municipal 

de Cubelles. 
 
Tercer.- El Sr. Guillem Mollà i Revilla està obligat a posar en coneixement 
d’aquest Ajuntament qualsevol modificació que es produeixi en les condicions 
de la segona activitat declarada, així com quant al règim de cotitzacions. 
 
 
El Sr. Alcalde pren la paraula i manifesta que aquest i els següents punts 
tracten sobre la possibilitat de poder portar a terme una segona activitat fora de 
l’Ajuntament de Cubelles i explica que la votació es farà de manera separada 
atès el diferent règim de cadascú (alguns laborals i altres funcionaris) i que, en 
alguns casos, es tracta de la seva professió i, en d’altres, una segona activitat 
professional no relacionada amb el seu lloc de treball a l’Ajuntament. Finalment, 
diu que tots compleixen la normativa que regula el règim de compatibilitats del 
personal al servei de les Entitats locals. 
 
El Sr. Coch considera que això és un pas endavant, però diu que, a l’expedient, 
a més de l’informe del cap dels Serveis Econòmics, hi troba a faltar un informe 
jurídic. Finalment, pregunta com i qui controlarà si es compleixen les condicions 
imposades. 
 
La Sra. Miquel diu que la seva explicació la farà al final de tots els punts i 
manifesta l’existència d’una possible incongruència atès que la data en la que 
es demana la compatibilitat és el 16 de març i la data de presa de possessió 
del lloc de treball és el dia 20 de març, per tant, no considera ètic que es 
demani un reconeixement de compatibilitat abans de prendre possessió de la 
plaça. 
El Sr. Alcalde explica que la data de la compatibilitat és des d’aquest Ple i que 
alguna d’aquestes persones ja treballaven de manera provisional, a 
l’Ajuntament, que el més transparent és demanar la compatibilitat de la segona 
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activitat. Finalment, afegeix que es pretén vetllar perquè tots els treballadors de 
l’Ajuntament, que realitzin una segona feina, demanin la compatibilitat, 
independentment, si són de caràcter fixes o temporals, per tal que hi hagi una 
màxima transparència. 
 
 
Se sotmet a votació el dictamen de la proposta d’acord la qual s’aprova per 9 
vots a favor (3 d’EC – FIC, 3 de CiU, 1 del PP, 1 del Grup Mixt i 1 del PSC) i 3 
abstencions (3 d’IC – Verds). 
 
 
7. APROVACIO, SI ESCAU, DE LA CONCESSIÓ AL SR. ABEL LORA I 

ORDAZ DE L’AUTORITZACIÓ DE COMPATIBILITAT D’UN SEGON 
LLOC DE TREBALL. 

 
Vista la declaració d’activitats efectuada el dia 2 de novembre de 2001, pel Sr. 
Abel Lora i Ordaz, personal laboral de la plantilla d’aquest Ajuntament, amb la 
categoria de tècnic de grau mitjà, adscrit al lloc de treball d’arquitecte tècnic, 
per mitjà de la qual demana la compatibilitat per a l’exercici d’una segona 
activitat privada per compte propi com a arquitecte tècnic; 
 
Atès que el Sr. Abel Lora i Ordaz ocupa a l’Ajuntament un lloc de treball que té 
assignada una tipologia de jornada completa, de 35 hores setmanals. 
 
Vist l’informe del Cap de Serveis Econòmics 
 
Vista la Llei 53/1984, de 26 de desembre, d’incompatibilitats del personal al 
servei de les Administracions Públiques. 
 
Vist que l’article 329, en relació amb l’article 330, del Decret 214/1990, de 30 de 
juliol, estableix la possibilitat de reconèixer la compatibilitat per a l’exercici 
d’activitats privades, sempre que la suma de les jornades de l’activitat pública 
principal i de l’activitat privada no superi la jornada ordinària establerta a 
l’entitat local incrementada en un 50% i que no i hagi coincidència horària en 
l’exercici d’ambdues activitats; 
 
Per tot això, en virtut de les atribucions que tinc conferides, proposo al Ple 
l’adopció del següent 
 
ACORD: 
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Primer. Autoritzar al Sr. Abel Lora i Ordaz la compatibilitat de l’activitat privada 
per compte propi com a arquitecte tècnic, amb una dedicació màxima de 17,5 
hores setmanals, distribuïdes fora de la jornada de treball assignada en aquest 
Ajuntament, amb la que desenvolupa com a personal laboral de la plantilla 
d’aquest Ajuntament, categoria de tècnic mitjà, adscrit al lloc de treball 
d’arquitecte tècnic, amb una tipologia de jornada completa (35 hores/setmana). 
 
Aquesta autorització resta condicionada al desenvolupament de la segona 
activitat en feines externes al municipi de Cubelles. 
 
Segon. Aquesta autorització restarà sense efecte en els supòsits següents: 
 
 Si l’activitat privada impedís o menyscabés l’estricte compliment dels deures 

o en comprometés la seva imparcialitat o independència. 
 
 Si l’activitat privada tingués alguna relació amb els assumptes que la 

persona conegui per raó del càrrec. 
 
 Si la dedicació horària de l’activitat privada coincidís amb la jornada laboral, 

o superés les 17,5 hores setmanals. 
 
 Si el sol·licitant desenvolupa la seva segona activitat dins el terme municipal 

de Cubelles. 
 
Tercer.- El Sr. Abel Lora i Ordaz està obligat a posar en coneixement d’aquest 
Ajuntament qualsevol modificació que es produeixi en les condicions de la 
segona activitat declarada, així com quant al règim de cotitzacions. 
 
 
Se sotmet a votació el dictamen de la proposta d’acord la qual s’aprova per 9 
vots a favor (3 d’EC – FIC, 3 de CiU, 1 del PP, 1 del Grup Mixt i 1 del PSC) i 3 
abstencions (3 d’IC – Verds). 
 
 
8. APROVACIO, SI ESCAU, DE LA CONCESSIÓ A LA SRA. EVA 

ESCARDÓ I TORRES DE L’AUTORITZACIÓ DE COMPATIBILITAT D’UN 
SEGON LLOC DE TREBALL. 
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Vista la sol·licitud de compatibilitat efectuada el dia 3 de desembre de 2001, per 
la Sra. Eva Escardó i Torres, personal laboral de la plantilla d’aquest 
Ajuntament, amb la categoria de tècnic de grau mitjà, adscrit al lloc de treball 
de tècnic de medi ambient, per mitjà de la qual demana la compatibilitat per a 
l’exercici d’una segona activitat privada per compte aliè com a administrativa; 
 
Atès que la Sra. Eva Escardó i Torres ocupa a l’Ajuntament un lloc de treball 
que té assignada una tipologia de jornada completa, de 35 hores setmanals, i 
que la dedicació a la segona activitat és de 12 hores setmanals, distribuïdes 
fora de la jornada assignada; 
 
Vist l’informe del Cap de Serveis Econòmics 
 
Vista la Llei 53/1984, de 26 de desembre, d’incompatibilitats del personal al 
servei de les Administracions Públiques. 
 
Vist que l’article 329, en relació amb l’article 330, del Decret 214/1990, de 30 de 
juliol, estableix la possibilitat de reconèixer la compatibilitat per a l’exercici 
d’activitats privades, sempre que la suma de les jornades de l’activitat pública 
principal i de l’activitat privada no superi la jornada ordinària establerta a 
l’entitat local incrementada en un 50% i que no i hagi coincidència horària en 
l’exercici d’ambdues activitats; 
 
Per tot això, en virtut de les atribucions que tinc conferides, proposo al Ple 
l’adopció del següent 
 
ACORD: 
 
Primer. Autoritzar a la Sra. Eva Escardó i Torres la compatibilitat de l’activitat 
privada per compte aliè com a administrativa, amb una dedicació de 12 hores 
setmanals, distribuïdes fora de la jornada de treball assignada en aquest 
Ajuntament, amb la que desenvolupa com a personal laboral de la plantilla 
d’aquest Ajuntament, categoria de tècnic mitjà, adscrit al lloc de treball de 
tècnic de medi ambient, amb una tipologia de jornada completa (35 
hores/setmana). 
 
Aquesta autorització resta condicionada al desenvolupament de la segona 
activitat en feines externes al municipi de Cubelles. 
 
Segon. Aquesta autorització restarà sense efecte en els supòsits següents: 
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 Si l’activitat privada impedís o menyscabés l’estricte compliment dels deures 

o en comprometés la seva imparcialitat o independència. 
 
 Si l’activitat privada tingués alguna relació amb els assumptes que la 

persona conegui per raó del càrrec. 
 
 Si la dedicació horària de l’activitat privada coincidís amb la jornada laboral 

o superés les 17,5 hores setmanals. 
 
 Si el sol·licitant desenvolupa la seva segona activitat professional dins el 

terme municipal de Cubelles. 
 
Tercer.- La Sra. Eva Escardó i Torres està obligada a posar en coneixement 
d’aquest Ajuntament qualsevol modificació que es produeixi en les condicions 
de la segona activitat declarada, així com quant al règim de cotitzacions. 
 
 
Se sotmet a votació el dictamen de la proposta d’acord la qual s’aprova per 9 
vots a favor (3 d’EC – FIC, 3 de CiU, 1 del PP, 1 del Grup Mixt i 1 del PSC) i 3 
abstencions (3 d’IC – Verds). 
 
 
9. APROVACIO, SI ESCAU, DE LA CONCESSIÓ AL SR. ANTONIO LOPEZ I 

LOPEZ DE L’AUTORITZACIÓ DE COMPATIBILITAT D’UN SEGON LLOC 
DE TREBALL. 

 
Vista la declaració d’activitats efectuada el dia 8 de gener de 2002, pel Sr. 
Antonio López López, personal laboral de la plantilla d’aquest Ajuntament, amb 
la categoria d’operari de neteja viària, adscrit al lloc de treball d’operari de 
neteja viària, per mitjà de la qual demana la compatibilitat per a l’exercici d’una 
segona activitat privada per compte aliè com a peó de neteja de la construcció; 
 
Atès que el Sr. Antonio López López ocupa a l’Ajuntament un lloc de treball que 
té assignada una tipologia de jornada completa, de 35 hores setmanals, i que la 
dedicació a la segona activitat és de 15 hores setmanals, distribuïdes fora de la 
jornada assignada; 
 
Vist l’informe del Cap de Serveis Econòmics. 
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Vista la Llei 53/1984, de 26 de desembre, d’incompatibilitats del personal al 
servei de les Administracions Públiques. 
 
Vist que l’article 329, en relació amb l’article 330, del Decret 214/1990, de 30 de 
juliol, estableix la possibilitat de reconèixer la compatibilitat per a l’exercici 
d’activitats privades, sempre que la suma de les jornades de l’activitat pública 
principal i de l’activitat privada no superi la jornada ordinària establerta a 
l’entitat local incrementada en un 50% i que no i hagi coincidència horària en 
l’exercici d’ambdues activitats; 
 
Per tot això, en virtut de les atribucions que tinc conferides, proposo al Ple 
l’adopció del següent 
 
ACORD: 
 
Primer. Autoritzar al Sr. Antonio López López la compatibilitat de l’activitat 
privada per compte aliè com a peó de neteja de la construcció, amb una 
dedicació de 15 hores setmanals, distribuïdes fora de la jornada de treball 
assignada en aquest Ajuntament, amb la que desenvolupa com a personal 
laboral de la plantilla d’aquest Ajuntament, categoria d’operari de neteja viària, 
adscrit al lloc de treball d’operari de neteja viària, amb una tipologia de jornada 
completa (35 hores/setmana). 
 
Segon. Aquesta autorització restarà sense efecte en els supòsits següents: 
 
 Si l’activitat privada impedís o menyscabés l’estricte compliment dels deures 

o en comprometés la seva imparcialitat o independència. 
 
 Si l’activitat privada tingués alguna relació amb els assumptes que la 

persona conegui per raó del càrrec. 
 
 Si la dedicació horària de l’activitat privada coincidís amb la jornada laboral, 

o superés les 17,5 hores setmanals. 
 
Tercer.- El Sr. Antonio López López està obligat a posar en coneixement 
d’aquest Ajuntament qualsevol modificació que es produeixi en les condicions 
de la segona activitat declarada, així com quant al règim de cotitzacions. 
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Se sotmet a votació el dictamen de la proposta d’acord la qual s’aprova per 9 
vots a favor (3 d’EC – FIC, 3 de CiU, 1 del PP, 1 del Grup Mixt i 1 del PSC) i 3 
abstencions (3 d’IC – Verds). 
 
 
10. APROVACIO, SI ESCAU, DE LA CONCESSIÓ AL SR. ENRIC 

VALLDOSERA I BISBAL DE L’AUTORITZACIÓ DE COMPATIBILITAT 
D’UN SEGON LLOC DE TREBALL. 

 
Vista la sol·licitud d’autorització de compatibilitat efectuada el dia 11 de gener 
de 2002, pel Sr. Enric Valldosera Bisbal, personal laboral de la plantilla 
d’aquest Ajuntament, amb la categoria de tècnic de grau mitjà, adscrit al lloc de 
treball d’enginyer tècnic municipal, per mitjà de la qual demana la compatibilitat 
per a l’exercici d’una segona activitat privada per compte propi com a enginyer i 
arquitecte tècnic; 
 
Atès que el Sr. Enric Valldosera Bisbal ocupa a l’Ajuntament un lloc de treball 
que té assignada una tipologia de jornada completa, de 35 hores setmanals. 
 
Vist l’informe del Cap de Serveis Econòmics. 
 
Vista la Llei 53/1984, de 26 de desembre, d’incompatibilitats del personal al 
servei de les Administracions Públiques. 
 
Vist que l’article 329, en relació amb l’article 330, del Decret 214/1990, de 30 de 
juliol, estableix la possibilitat de reconèixer la compatibilitat per a l’exercici 
d’activitats privades, sempre que la suma de les jornades de l’activitat pública 
principal i de l’activitat privada no superi la jornada ordinària establerta a 
l’entitat local incrementada en un 50% i que no i hagi coincidència horària en 
l’exercici d’ambdues activitats; 
 
Per tot això, en virtut de les atribucions que tinc conferides, proposo al Ple 
l’adopció del següent 
 
ACORD: 
Primer. Autoritzar al Sr. Enric Valldosera Bisbal la compatibilitat de l’activitat 
privada per compte propi com a enginyer i arquitecte tècnic, amb una dedicació 
màxima de 17,5 hores setmanals, distribuïdes fora de la jornada de treball 
assignada en aquest Ajuntament, amb la que desenvolupa com a personal 
laboral de la plantilla d’aquest Ajuntament, categoria de tècnic mitjà, adscrit al 
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lloc de treball d’enginyer tècnic municipal, amb una tipologia de jornada 
completa (35 hores/setmana). 
 
Aquesta autorització resta condicionada al desenvolupament de la segona 
activitat en feines externes al municipi de Cubelles. 
 
Segon. Aquesta autorització restarà sense efecte en els supòsits següents: 
 
 Si l’activitat privada impedís o menyscabés l’estricte compliment dels deures 

o en comprometés la seva imparcialitat o independència. 
 
 Si l’activitat privada tingués alguna relació amb els assumptes que la 

persona conegui per raó del càrrec. 
 
 Si la dedicació horària de l’activitat privada coincidís amb la jornada laboral, 

o superés les 17,5 hores setmanals. 
 
 Si el sol·licitant desenvolupa la seva segona activitat dins el terme municipal 

de Cubelles. 
 
Tercer.- El Sr. Enric Valldosera Bisbal està obligat a posar en coneixement 
d’aquest Ajuntament qualsevol modificació que es produeixi en les condicions 
de la segona activitat declarada, així com quant al règim de cotitzacions. 
 
 
El Sr. Coch pren la paraula i manifesta que el seu vot a favor respon a la 
voluntat del PSC que tothom legalitzi el seu lloc de treball fora de l’Ajuntament. 
 
La Sra. Miquel diu no voler entrar en noms i cognoms de persones ni en les 
professions i considera positiu que aquests acords es posin en coneixement del 
Consistori i del poble, ja que això dóna més transparència. Però, manifesta que 
s’hauria de demanar, a part dels informes jurídics, un compromís de cada 
treballador del compliment de les condicions imposades pel Ple municipal. 
Finalment, diu conèixer, per aquest acord, l’existència de dos tècnics de medi 
ambient a l’Ajuntament de Cubelles, un eventual i l’altre laboral per 
circumstàncies de la producció i conclou assenyalant que abans es deien 
càrrecs de confiança, després contractacions per urgència, i ara per 
circumstàncies de la producció i diu esperar que aquestes circumstàncies es 
puguin explicar en algun moment. 
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El Sr. Alcalde manifesta que l’Ajuntament de Cubelles només té un tècnic de 
medi ambient, atès que l’altre persona és un càrrec de confiança. Afirma que el 
que figura com a eventual per circumstàncies de la producció, és una modalitat 
contractual de les tres previstes a la legislació laboral i afegeix que els 
treballadors de l’Ajuntament de Cubelles demanen la compatibilitat perquè són 
responsables. 
 
 
Se sotmet a votació el dictamen de la proposta d’acord la qual s’aprova per 9 
vots a favor (3 d’EC – FIC, 3 de CiU, 1 del PP, 1 del Grup Mixt i 1 del PSC) i 3 
abstencions (3 d’IC – Verds). 
 
 
• ÀREA D’URBANISME I PLANEJAMENT 
 
11. APROVACIÓ DEFINITIVA, SI ESCAU, DE L’ESTUDI DE DETALL DE LA 

ILLA 5 DEL SECTOR CLOT DEL BASSÓ I MOTA DE SANT PERE DE 
CUBELLES. 

 
La Comissió de Govern, celebrada en data 25 de setembre de 2001, per 
unanimitat dels membres assistents, acordà aprovar inicialment l’estudi de 
detall de la illa 5 del sector Clot del Bassó, delimitada pels carrers Saligar, 
Passeig de la mar mediterrània, Priorat de Sant Pere i passatge de les 
Botigues. 
 
Atesa la certificació de la Secretaria on es certifica que durant el termini de 20 
dies determinat per a l’exposició pública,  comptats a partir de l’endemà de la 
data de publicació de l’anunci al Butlletí Oficial de la Província i al Periódico de 
Catalunya  de l’anunci d’informació pública de l’aprovació inicial de l’estudi de 
detall de la illa 5, no consta en aquesta corporació la interposició de cap recurs 
i/o al·legació. 
 
Vistos els informes emesos pels Serveis Tècnics municipals en relació a 
aquest. 
 
Atès l’informe de secretaria núm. 1/2002. 
 
Vist allò que disposa el Decret Legislatiu. 1/1990, de 12 de juliol, pel que 
s’aprova la refosa de textos legals vigents a Catalunya en matèria urbanística i 
concordants del Reglament de Gestió Urbanística. 
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Aquesta Alcaldia proposa al Ple Municipal l’adopció del següent: 
 
ACORD: 
 
Primer.- Aprovar definitivament l’estudi de detall de la illa 5 del sector Clot del 
Bassó, delimitada pels carrers Saligar, Passeig de la mar mediterrània, Priorat 
de Sant Pere i passatge de les Botigues. 
 
Segon.- Inserir anunci de l’acord d’aprovació definitiva al Butlletí Oficial de la 
Província. 
 
Tercer.- Comunicar el present acord al promotor i als propietaris de terrenys, 
dintre de l’àmbit d’actuació de l’Estudi de Detall. 
 
Quart.- Trametre un exemplar complert de l’Estudi de Detall i una còpia de 
l’expedient administratiu a la Comissió d’Urbanisme de Barcelona 
 
 
El Sr. Creixell explica que procedeix l’aprovació definitiva de l’estudi de detall, 
atès que transcorregut el termini d’exposició pública no hi ha hagut cap 
al·legació. 
 
El Sr. Coch manifesta que, des que el PSC va deixar el govern per la moció de 
censura, no ha volgut entrar a votar les aprovacions referents a la Mota de Sant 
Pere i el Clot del Bassó i que, per tant, no hi votaran a favor. Referent a 
l’informe de Secretaria, manifesta que es dóna una incongruència atès que es 
va aprovar inicialment a la Comissió de Govern de data 27 de setembre però, 
sota l’enuniciat, posa que es aprovar el 25 de setembre, per tant, demana que 
es realitzin les modificacions pertinents. 
 
La Sra. Gonzàlez manifesta que, com en totes les aprovacions dels estudis de 
detalls i obres d’urbanització de la Mota de Sant Pere, el seu grup municipal 
s’abstindrà atès que consideren que hi ha servituds poc clares. 
 
Se sotmet a votació el dictamen de la proposta d’acord la qual s’aprova per 8 
vots a favor (3 d’EC – FIC, 3 de CiU, 1 del PP i 1 del Grup Mixt i) i 4 
abstencions (3 d’IC – Verds i 1 del PSC). 
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• MOCIONS DELS GRUPS POLITICS MUNICIPALS 
 
12. MOCIÓ PRESENTADA PELS GRUPS MUNICIPALS D’EC, CiU I PP   

REFERENT A LA REGULACIÓ DEL PEATGE DE L’A16. 
 
Es proposa al Ple l’adopció del seguent 
 
ACORD: 

 
Primer.  Que l’Ajuntament de Cubelles, en tant que institució defensora dels 
ciutadans i ciutadanes, demani als responsables dels túnels del Garraf per tal 
que quan no puguin oferir el servei que d’ells s’espera, que és una carretera 
neta, de doble sentit i amb dos carrils per banda, reguli el cobrament del 
peatge. 
 
Segon. Sol.licitar al Departament de Política Territorial i Obres Públiques de la 
Generalitat de Catalunya, que és qui en té les competencies i qui disposa  de 
membres dins del Consell  de la concessionaria d’autopistes , que presenti una 
proposta per tal que, en els casos descrits en el punt 1, es produeixin 
descomptes sensibles en el cobrament del peatge. 
 
Tercer. Demanar al Departament de Política Territorial i Obres Públiques de la 
Generalitat de Catalunya  que el preu del peatge de l’autopista del Garraf  
respongui en tots els seus trams al preu per quilòmetre d’autopista mitjà  en els 
accessos 50 quilometres de Barcelona que se situa al voltant de 5 
pessetes/quilòmetre. 
 
Quart.- Que aquesta iniciativa es posi en coneixement dels altres municipis del 
Garraf i Baix Penedès ( Cunit, Calafell i El Vendrell) si és del seu interès sumar-
se a la proposta, aixì com també al Grup de Treball de Reordenació de peatges  
del Departament de Política Territorial i Obres Públiques. 
 
 
El Sr. Alcalde pren la paraula i manifesta que el sentit de la proposta és doble: 
que es redueixi l’import del peatge, quan no es donin els motius que permetin 
oferir els serveis que s’espera d’una autopista i es redueixi el preu del cost del 
peatge en determinats trams atès que, a d’altres autopistes, el valor preu per 
quilòmetre és més econòmic. 
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El Sr. Coch expressa estar a favor dels acords, però troba a faltar l’explicació 
dels mateixos. Seguidament, manifesta sentir-se sorprès que els grups polítics 
del PP i CiU, que governen la Generalitat de Catalunya, signin la moció, atès 
que hi ha d’altres canals que donen fruit d’una manera més ràpida i, finalment, 
diu trobar a faltar un cinquè punt: el trasllat de la moció al Departament d’Obres 
Públiques de la Generalitat de Catalunya i al Consell Comarcal del Garraf. 
 
La Sra. Gonzàlez afirma que votarà a favor de la proposta però troba a faltar de 
l’equip de govern que presenti una moció sobre el que, realment, afecta al 
municipi de Cubelles: el peatge de Cubelles és el que més puja de Catalunya. 
Manifesta que, el grup municipal d’IC – Verds, presentarà una moció al 
departament de Política Territorial de la Generalitat de Catalunya que inclourà 
els següents punts: per què Cubelles ha de pagar el peatge més car de tota 
Catalunya; per què la carretera comarcal, en el seu tram per Cubelles, és 
l’única que no està arreglada i on els fanals impedeixen una doble via; i, 
finalment, demanar més indemnitzacions pel perjudici que implica l’autopista al 
municipi de Cubelles, i que arreglin les rotondes. 
 
El Sr. Alcalde manifesta que la reducció del peatge es demana per a tots els 
trams de l’autopista, i que la moció també es traslladarà al Departament 
d’Obres Públiques i Urbanisme de la Generalitat de Catalunya, atès que es 
trametrà al Grup de Treball de Reordenació dels Peatges del mateix 
departament. 
 
 
Se sotmet a votació el dictamen de la proposta d’acord la qual s’aprova per 
unanimitat dels membres presents. 
 
 
13. MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL DE CiU REFERENT ALS 

DOCUMENTS PLURALS 
 
L'article 3 de la Constitució espanyola disposa que el castellà és la llengua 
espanyola oficial de l'Estat, estableix que les altres llengües espanyoles seran 
oficials en les respectives comunitat autònomes d'acord amb els seus estatuts 
d'autonomia i anuncia que la diversitat lingüística d'Espanya serà objecte 
d'especial respecte i protecció. 
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Malgrat aquest mandat constitucional de respecte i protecció del caràcter 
plurilingüe de l'Estat, les llengües espanyoles diferents del castellà, que es 
parlen en un territori on viu més del 40 per cent de la població espanyola, han 
estat absents durant més de 20 anys d'un seguit d'àmbits de gran importància 
simbòlica i pràctica, entre els quals hi ha la documentació personal dels 
ciutadans (el document nacional d'identitat, el passaport  i el permís de conduir) 
i la documentació dels residents estrangers, que en una època d'immigració 
creixent com l'actual ha adquirit una rellevància que fins ara no havia tingut. 
 
Aquesta pràctica espanyola contrasta amb la de les altres democràcies 
plurilingües d'Europa i del món, que traslladen als seus documents la seva 
diversitat lingüística interna i d'aquesta manera permeten no solament que els 
ciutadans de llengües diferents es reconeguin en els seus documents sinó 
també que tots els ciutadans, independentment de la seva llengua habitual, així 
com els residents estrangers, tinguin l'oportunitat de veure reflectit en la seva 
documentació el pluralisme lingüístic de la societat i l'acceptin com un fet 
normal.  
 
Així, Bèlgica incorpora en la carta d'identitat i el passaport el francès i el 
neerlandès, però també l'alemany, que només parla l'1 per cent de la població; 
Finlàndia utilitza el finès i el suec en tots els documents; el Canadà fa el mateix 
amb l'anglès i el francès; i els documents personals a Suïssa contenen les quatre 
llengües oficials (el francès, l'alemany, l'italià i el romanx, que com l'alemany a 
Bèlgica només parla l'1 per cent de la població). En tots quatre casos, el 
plurilingüisme és present en tots els documents, incloent-hi el passaport, sense 
necessitat de petició prèvia de l'interessat i independentment del lloc on 
s'expedeixen. 
 
Com a ciutadans espanyols que parlem llengües diferents del castellà ens volem 
reconèixer en els nostres documents personals, i també volem que el conjunt de 
la societat espanyola conegui i faci seu el caràcter plurilingüe de l'Estat que tots 
compartim. 
 
Per això, aprofitant la celebració de l'Any Europeu de les Llengües, convocat per 
la Unió Europea i el Consell d'Europa per a promoure la consciència de la riquesa 
de la diversitat lingüística dins la Unió Europea i per a encoratjar el multilingüisme, 
volem cridar els nostres governants a prendre totes les mesures necessàries 
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perquè en el termini més breu possible els documents personals espanyols 
adoptin un règim lingüístic semblant al que apliquen les altres democràcies 
plurilingües del món, que permeti una plasmació efectiva del mandat 
constitucional de respecte i protecció de la diversitat lingüística espanyola. 
 
ACORD: 
 
Primer. Afegir-se a la campanya "Documents plurals", que propugna la 
incorporació als documents nacionals d'identitat, passaports, permisos de 
conduir, targetes de resident estranger i tota altra documentació personal de les 
llengües espanyoles diferents del castellà que són oficials d'acord amb els 
estatuts d'autonomia, sense excloure l'ús addicional de les llengües que, tot i no 
ser oficials d'acord amb els estatuts d'autonomia, es beneficien igualment del 
mandat constitucional de respecte i protecció de la diversitat lingüística 
espanyola. 

 
Segon. Instar tot els grups parlamentaris del Parlament de Catalunya a presentar 
a la Mesa del Congrés dels Diputats una proposició de llei sobre l'ús de les 
llengües espanyoles als documents nacionals d'identitat, passaports, permisos de 
conduir, targetes de resident estranger i tota altra documentació personal. 

 
Tercer. Fer arribar aquesta moció al Parlament de Catalunya (M. H. Sr. Joan 
Rigol i Roig, President del Parlament de Catalunya, Parc de la Ciutadella, 
s/n, 08003 Barcelona), a la seu del Govern central al Palau de la Moncloa 
(Excmo. Sr. D. José María Aznar López, Presidente del Gobierno, Complejo 
de la Moncloa, Puerta de Hierro, s/n, 28071 Madrid; i a Organització pel 
Multilingüisme (Apartat de correus 107, 08560 Manlleu). 
 
 
El Sr. Alcalde dóna la paraula al Sr. Albet. 
 
El Sr. Albet pren la paraula i manifesta que la raó d’ésser de la moció és la 
sensibilitat de CiU per la llengua de totes les autonomies amb llengua pròpia i 
perquè, a tots els documents públics, hi hagi totes les llengües oficials de 
l’Estat Espanyol. 
 
El Sr. Coch afirma que quan el PSC va entrar a l’Ajuntament de Cubelles, es va 
fer un incís, en relació a què s’apliqués el bilingüisme, de manera oficial, en la 
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relació amb els residents del municipi. Manifesta que aquesta moció fa 
referència als documents personals i creu convenient quan l’Ajuntament fa una 
notificació s’hauria d’aplicar el bilingüisme perquè hi ha gent castellana que no 
entèn el català i demana un compromís verbal, per part de l’equip de govern, 
en aquest sentit. 
 
El Sr. Grau expressa el seu vot afirmatiu atès que el contingut de la moció és 
similar a una de data 12 de desembre de 2001 que IC – Verds va votar a favor  
al Consell Comarcal del Garraf. 
 
El Sr. Creixell manifesta que el PP dóna suport a la moció pequè s’adoptin les 
mesures pertinents per a dur a terme el contingut d’aquesta moció. 
 
El Sr. Alcalde diu que la moció és en relació als documents plurals, a nivell 
oficial , no local en la relació entre l’Ajuntament i ciutadans. 
 
 
Se sotmet a votació el dictamen de la proposta d’acord la qual s’aprova per 
unanimitat dels membres presents. 
 
 
14. MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL DE CiU REFERENT ALS 

SEGELLS PLURALS 
 
L’1 de gener de 1850 es va emetre el primer segell postal modern espanyol. 
Des d’aleshores fins el 30 de juny del 2000. Espanya ha emès un total de 3.731 
segells, dels quals 32 han portat algun text en català (un 0,80 per cent), 11 han 
portat algun text en gallec (un 0,29 per cent) i només 4 han portat algun text en 
èuscar (un 0,1 per cent). En aquest període, d’altra banda, Espanya no ha 
emès ni un sol segell en les altres llengües parlades en el seu territori 
(aragonès, asturià i occità de la Vall d’Aran). En conjunt, els 47 segells emesos 
en llengües diferents del castellà només representen l’1,2 per cent de tots els 
segells emesos en 150 any i mig. 
 
Aquesta trajectòria espanyola contrasta amb la d’un bon nombre d’estats 
plurilingües del món, que han reflectit en els seus segells la seva diversitat 
lingüística interna i d’aquesta manera l’han promoguda dins i fora de les seves 
fronteres amb el desig de fer-la universal. A Europa, són ben coneguts els 
casos de Bèlgica (que emet regularment segells en neerlandès, francès i 

Comentario: És 0,75 per cent. 
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alemany), Finlàndia (que n’emet en finès i suec), Irlanda (que n’emet en gaèlic i 
en anglès) i Suïssa (que n’emet en alemany, en francès, en italià i  en romanx). 
 
La Constitució espanyola de 1978 va permetre l’oficialització del català, el 
gallec i l’èuscar en els seus territoris històrics, i va imposar a l’Estat el mandat 
de respectar i protegir la seva diversitat lingüística interna. És cert que 28 dels 
31 segells amb textos en català i tots els segells amb textos en gallec i en 
èuscar són posteriors a l’aprovació de la Constitució, però entenem que 
aquestes xifres no permeten parlar d’una promoció significativa per part de 
l’Estat de les llengües diverses dels seus ciutadans. 
 
Com a parlants de llengües diferents del castellà que ens volem reconèixer en 
els símbols de l’Estat, volem formular públicament la petició que les nostres 
llengües siguin incorporades als segells espanyols d’una manera que faci 
justícia al seu pes demogràfic, històric i cultural, i que alhora permeti donar un 
compliment que no sigui merament testimonial al mandat constitucional de 
respecte i protecció de la diversitat lingüística espanyola. Volem cridar els 
nostres governants a prendre totes les mesures necessàries perquè 
s’acompleixi un viratge a la pluralitat en la fins ara uniforme història filatèlica 
espanyola. 
 
ACORD: 

 
Primer. Afegir-se a la campanya "Segells plurals" que propugna la incorporació 
de la llengua catalana en als segells postals pròpiament dits així com als 
segells automàtics de franqueig variable, les etiquetes postals, les etiquetes 
postals commemoratives, les postals, les targetes de correu, els aerogrames, 
les proves de luxe, les proves oficials commemoratives i qualsevol altre efecte 
postal emès per la Fàbrica Nacional de Moneda i Timbre (FNMT).  
 
Segon. Instar a totes els formacions polítiques del  Parlament de Catalunya a 
presentar a la Mesa del Congrés dels Diputats una Proposició de Llei sobre l'ús 
de les llengües castellana, catalana, gallega, basca, asturiana, aragonesa i 
occitana en els segells postals pròpiament dits així com als segells automàtics 
de franqueig variable, les etiquetes postals, les etiquetes postals 
commemoratives, les postals, les targetes de correu, els aerogrames, les 
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proves de luxe, les proves oficials commemoratives i qualsevol altre efecte 
postal emès per la Fàbrica Nacional de Moneda i Timbre (FNMT). 
 
Tercer. Fer arribar aquesta moció al Parlament de Catalunya (M. H. Sr. Joan 
Rigol i Roig, President del Parlament de Catalunya,  Parc de la Ciutadella, 
s/n, 08003 Barcelona), a la seu del Govern central al Palau de la Moncloa 
(Excmo. Sr. D. José María Aznar López, Presidente del Gobierno, Complejo 
de la Moncloa, Puerta de Hierro, s/n, 28071 Madrid; i a l'Organització pel 
Multilingüisme (Apartat de correus 107, 08560 Manlleu). 
 
 
El Sr. Albet pren la paraula i manifesta que sí que s’han fet segells en llengua 
catalana, però en una proporció molt petita, igual que a la resta de les llengües 
oficials, per tant, demana més sensibilització en matèria de la llengua i en 
aquells temes que depenen de Correus. 
 
El Sr. Coch afirma que el debat de la llengua encara no s’ha acabat i que el 
PSC votarà a favor, tot i que considera que aquesta és una competència de la 
Generalitat de Catalunya. 
 
El Sr. Grau manifesta que, en data 12 de desembre de 2001, al si del Consell 
Comarcal del Garraf, el seu grup ja es va votar a favor d’una moció de 
contingut similar que va presentar ERC i, per tant, a l’Ajuntament de Cubelles, 
també hi votaran a favor. Finalment, agraeix al PP la sensibilitat de voler-se 
apropar a les tesis d’ERC i de les esquerres en general. 
 
El Sr. Creixell diu no estar d’acord amb aquesta afirmació, i diu que el PP vol 
recolzar aquests temes i, per això, votaran a favor tot, però cadascú dintre de 
les seves conviccions i dels seus plantejaments polítics. 
 
El Sr. Albet manifesta que, en el tema de la llengua, encara queda molt per a 
fer i explica que fer segells en català no depén de la Generalitat de Catalunya, 
ja que, sinó, de ben segur, els percentatges serien ben diferents. 
 
 
En aquests moments, s’absenta de la sessió la Sra. Gonzàlez. 
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El Sr. Coch afirma que la Generalitat de Catalunya no té competències per a fer 
segells, però sí la té per a demanar traspassos de competències. 
 
El Sr. Alcalde diu que tothom busca la normalització social, política i cultural del 
nostre país, atès el caràcter plurilingüe de l’Estat Espanyol 
 
 
Se sotmet a votació el dictamen de la proposta d’acord la qual s’aprova per 
unanimitat dels membres presents. 
 
 
En aquests moments, s’incorpora a la sessió la Sra. Gonzàlez. 
 
 
15. ALTRES MOCIONS 
 
15.1 MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL PEL PSC REFERENT 

AL SERVEI DE CORREUS AL MUNICIPI. 
 
Se sotmet a votació el caràcter urgent de la moció i s’aprova per unanimitat. 
 
Atesa la moció presentada pel Regidor del Grup Municipal PSC, amb núm. De 
registre d’entrada 6415 i amb data 4 de desembre de 2001, del següent tenor 
literal: 
 
“Jordi Coch com a Regidor a l’Ajuntament de Cubelles d’acord allò que preveu 
la llei municipal de Regim Local de Catalunya presenta la següent: Moció. 
 
Atesa la problemàtica que vivim el municipi de correus des que va sortir a la 
llum pública el fet de que es podria anul.lar el repartiment a les urbanitzacions. 
 
Atès que en el Ple Ordinari del mes de Novembre el PSC va fer un prec amb la 
línia que el Govern d’aquest Ajuntament fes tot el possible per defensar davant 
de correus que el repartiment arribi a tothom. 
 
Atès que només una part de les urbanitzacions afectades per aquest problema 
s’han reunit amb el president del Consell Comarcal del Garraf perquè aquest 
fos sensible i es solidarizés amb la resta d’urbanitzacions i dels diferents 
municipis del Garraf ja que tots tenim urbanitzacions i pràcticament el mateix 
problema que Cubelles està patint. 
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Atès que part de les urbanitzacions de Cubelles també s’han reunit amb els 
responsables de la Zona 5ª de Correus i segons podem transcriure de l’acte de 
la reunió sembla ser que correus manté la mateixa proposta que va comunicar 
a PSC i Iniciativa a principis de legislatura perquè funcionés millor el correu a 
Cubelles. 
 
 Aquestes propostes eren i sembla ser que encara son les següents: 
 
• Ampliació de la plantilla. 
• Ampliació de l’horari de atenció al públic. 
• Adquisició de un local de 120 metres 
 
 
Aquesta proposta era el compromís de correus amb la condició que el govern 
poses ordre amb el temes següents: 
 
• Posa els noms a tots el carrers de Cubelles 
• Ordenar les numeracions dels habitatges perquè tothom tingui al seu 

corresponen número. 
• Gestionar perquè tothom disposés de bústies a l’entrada de la seva llar. 
 
Sembla ser que aquesta és la que manca per complir pel nostre govern 
municipal. 
 

Atès que el PSC ha fet gestions en defensa dels drets dels ciutadans de 
Cubelles per mirar que no perdin aquells que ja tenen adquirits, com ara al 
repartiment de totes aquelles urbanitzacions que ja el tenen i que per part del 
Govern d’aquest Ajuntament, almenys negociï el fet que arribi en totes 
aquelles urbanitzacions que l’Ajuntament ja té assumides. 
 

Des del PSC tenim molt clar que la nostre obligació és defensar i mediar 
amb tots aquells serveis que no tenim la competència, i el que mai farà el PSC 
es no lluitar per uns drets que si bé correus no respecta perquè no se ajusten a 
la seva competència com empresa, nosaltres des de aquest Ple ens hem de 
posar d’acord perquè el nostres ciutadans no han surtin perjudicats. 

 
En aquest sentit volem fe arribà al Ple d’aquest Ajuntament la inquietud 

dels Socialistes i la problemàtica dels veïns i veïnes de Cubelles, amb aquest 
afer és per això que hem presentat una proposta de resolució davant del la 



  Exp. 1.2.1.1  01/02 
  Legislatura 1999-2003 

 31

Assemblea del Consell de Federació, perquè tots aquells representants polítics 
de diferents municipis de la comarca Penedès Garraf, facin arribar la seva 
inquietud davant el Parlament de Catalunya i aquest, al Congres del Diputats 
que és el que té la competència per fer que canvií la manera del repartiment. 

 
Tot i que el Reglament que regula el repartiment universal amb data 10-

03-2000, castiga la Llei horitzontal, aquelles zones urbanes de gran extensió 
territorial, però amb poca densitat de població. 

 
Per tot lo exposat el PSC proposa a la mesa la adopció dels següents 

acords: 
 

• Fer tot el possible per a buscar els mecanismes per part d’aquest 
Ajuntament per mira de mantenir i millora els drets que ja tenim de 
repartiment del correu. 

 
• Que aquest acord sigui transmès al Departament de la Generalitat que 

correspongui. 
 
• Instar al Govern de la Generalitat perquè ho faci arribar al govern central. 
 
 
El Sr. Coch pren la paraula i manifesta que aquesta problemàtica afecta a 
d’altres municipis de la comarca i diu que els mecanismes que es van proposar, 
com les bústies concentrades, no són els correctes, i recorda que, els acords 
que en el seu moment van adoptar PSC, IC – Verds i CiU eren els correctes, és 
a dir, treballar per tal que el repartiment universal fos un fet a Cubelles. 
 
El Sr. Alcalde considera que, per part de l’equip de govern, hi ha un 
procediment a seguir per facilitar les relacions amb Correu. Explica que s’han 
establert converes referent a la construcció d’una nova oficina postal, amb 
l’augment de l’horari d’atenció al públic i de la plantilla, per tal de no enturbiar 
les relacions i les negociacions, la proposta de l’equip de govern és que 
aquesta proposta queda sobre la mesa. 
 
La Sra. Miquel manifesta que, aquestes mateixes paraules, un any i mig enrera 
ja li van dir a ella i encara no s’ha progressat en aquest en aquest tema, i 
demana fer un esforç en aquest tema. 
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El Sr. Alcalde manifesta que la resposta de Correus, vers aquest tema, és de 
data 12 de desembre de 2001 i afirma que la votació romandrà sobre la mesa, 
en espera del resultat de les negociacions. 
 
El Sr. Grau demana assessorament legal a la Secretària general sobre aquest 
punt. 
 
El Sr. Alcalde dóna lectura de l’article 92.1 del Real Decreto 2568/1986, de 28 
de noviembre, por el que se aprueba el Reglamento de Organización, 
Funcionamiento y Régimen Jurídico de las Entidades Locales, del tenor literal 
següent: 
 
“1. Cualquier concejal podrá pedir, durante el debate, la retirada de algún 
expediente incluido en el orden de día, a efecto de que se incorporen al mismo 
documentos o informes, y también que el expediente quede sobre la mesa, 
aplazándose su discusión para la siguiente sesión..” 
 
El Sr. Alcalde demana que es procedeixi a la votació per tal que la moció 
presentada pel PSC quedi sobre la mesa, per aportar més informació i 
documentació per a debatre-la més clarament, i demana que a la Comissió 
Informativa es comencin a debatre les mocions per a disposar de més 
informació encara que no hi hagi públic. 
 
 
Se sotmet a votació deixar sobre la mesa la moció i s’aprova per 8 vots a favor 
(3 d’EC – FIC, 3 de CiU, 1 del PP, 1 del Grup Mixt) i 4 vots en contra (3 d’IC – 
Verds i 1 del PSC). 
 
 
16. PRECS I PREGUNTES 
  
 
En aquests moments, el Sr. Alcalde procedeix a entregar a tots els regidors les 
respostes als precs i preguntes realitzats a la sessió ordinària del Ple municipal 
de data 19 de novembre de 2001, que s’incorpora com a annex a aquesta acta. 
 
 
La Sra. Gonzàlez demana cinc minuts per a llegir les respostes a poder 
considerar si han estat ben contestades i poder-les tornar a formular. 
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El Sr. Alcalde manifesta que els precs i preguntes no donen lloc a debat i deixa 
aquesta possibilitat per al pròxim Ple municipal. 
 
 
En aquests moments, s’absenten de la sessió el Sr. Ardila i la Sra. Miquel. 
 
 
El Sr. Alcalde dóna pas al punt de precs i preguntes demanant claretat en el 
seu enunciat, distingint si es tracta d’un prec o d’una pregunta. 
 
   
Precs i preguntes del grup municipal del PSC  

 
1. Pregunta per què no s’ha dut a terme la deixalleria, que és obligatòria en 

municipis de més de 5.000 habitants. 
 
2. Pregunta, en el supòsit que no s’hagi fet, quina ha estat la destinació final 

de la subvenció per a la instal·lació de la deixalleria al municipi de Cubelles. 
 
3. Pregunta sobre si hi ha algun informe al respecte que digui el contrari dels 

informes dels tècnics de Medi Ambient, en relació si al lloc per a la 
instal·lació de la deixalleria al municipi de Cubelles no és l’adequat. 

 
4. Pregunta en relació a si els Pressupostos Generals de la Corporació ja 

estan elaborats i per a ésser objecte de discusió o si es volen elevar al Ple 
municipal sense discutir-los ni tenir en compte les propostes d’altres grups 
polítics municipals. 

 
5. Pregunta, en relació a l’enllumenat del casc antic, si correspon a aquesta 

obra l’obligatorietat de l’adequació per etapes, que va ordenar la Generalitat 
de Catalunya, o correspon a una obra referent a una subvenció. 

 
6. Pregunta, en relació al tema energètic, per tal de saber si l’equip de govern 

és favorable a una ampliació de la concessió administrativa a ENDESA 
GENERACIÓN, SA i demana que se li respongui per escrit, si es pensa 
recuperar el sector energètic com a sector industrial i si es pensa demanar a 
ENDESA GENERACIÓN, SA que es pronunciï sobre aquest tema. 
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El Sr. Albet pren la paraula i manifesta que les concessions no s’acaben d’igual 
manera que els permisos, i, per tant, no es pot prolongar una cosa que no s’ha 
acabat. 
 
7. Prec per rebre abans les actes de la Comissió de Govern. 

  
 

Precs i preguntes del grup municipal d’IC – Verds 
 

8. Pregunta en relació a com es defineix la contractació per “circumstàncies de 
la producció” i sol·liciten un informe on s’especifiqui l’esmentada definició 
aplicada a una Administració Pública i, en el cas concret de l’Ajuntament de 
Cubelles, a quines necessitats i objectius es refereixen. 

 
9. Pregunta pregunta per què no es consoliden aquests llocs de treball que 

estan sota l’epígraf de “circumstàncies de la producció” i prec per tal que es 
realitzin proves públiques sel·lectives obertes a tota la població per a 
aquestes formes de contractar. 

 
10. Prec per anunciar que, en el proper Ple municipal, es presentarà una 

modificació dels horaris de celebració de les Comissions Informatives, atès 
que hi ha regidors que no poden assistir-hi. 

 
11. Pregunta en relació a si l’equip de govern seguirà defensant que l’aigua de 

l’Ebre és de millor qualitat i si seguirà mantenint converses amb la Conca 
Hidrogràfica de l’Ebre. 

 
12. Pregunta per què el Sr. Josep Marcillas, alcalde accidental, contracta els 

càrrecs de confiança i no espera a ésser nomenat alcalde de ple dret per a 
fer-ho. 

 
13. Pregunta sobre quin és el programa de Medi Ambient que es pensa dur a 

terme. 
 
14. Pregunta, en relació per què les paraules que el Sr. Alcalde pronuncia a la 

premsa no tenen res a veure amb les que es pronuncia al Ple municipal, 
referent a la participació ciutadana,  atès que el primer que va fer el Sr. 
Alcalde al Ple municipal de data 17 de desembre de 2001, adduint a una 
normativa del reglament, va ésser treure a l’oposició, Sr. Coch i  la Sra. 
Gonzàlez, del Consell Escolar Municipal. 
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El Sr. Alcalde pren la paraula i diu que excepcionalment donarà una resposta a 
la pregunta referent al Consell Escolar Municipal que, per llei, hi figuren uns 
representants els quals surten d’una ponderació entre els representants dels 
professors, dels alumnes, de la direcció, de l’Ajuntament, etc., i diu que no és 
lògic que es doni entrada de manera extraoficial a representants de 
l’Ajuntament perquè incrementarien la seva representació i es trencaria la 
proporcionalitat, i es pot alterar el sentit de la votació. Per tant, manifesta que 
es respectarà la llei però, si a la propera sessió del Consell Escolar Municipal 
es decideix donar entrada a la resta de regidors, això ho acordarà aquest 
Consell i s’haurà d’atendre a les conseqüències. Recorda que a les actes de 
constitució del Consistori municipal de la Sra. Miquel i del Sr. Albet, només són 
els que marquen la llei i la resta són extraoficials, és a dir, concedits fora de la 
normativa i no figuren a l’acta del cartipàs municipal. Finalment, recorda a la 
Sra. Miquel que, quan va accedir al govern, els grups municipals d’EC – FIC i 
del PP, varen demanar també ser inclosos en aquesta representació i se’ls hi 
va negar per aquestes mateixes raons que acaba d’exposar. 
 
15. Pregunta en relació al nomenament, del Ple municipal de data 17 de 

desembre de 2001, del representant a totes les Juntes de Compensació, Sr. 
Linares, i si el Sr. Albet és suplent del Sr. Padreny. 

 
16. Pregunta en relació a si els membres de l’equip de govern s’han pujat el 

salari. 
 
17. Pregunta per què s’afirma que l’informe policial de la memòria del 2000 és 

un document de caràcter intern, atès que sempre s’havia proporcionat un 
exemplar als grups del Consistori. 

 
18. Pregunta en relació a l’informe sobre l’incident de la crema de documents, 

atès que encara no se’ls hi ha fet arribar o, en tot cas, poder-lo veure. 
 
19. Pregunta sobre quin és el fet que motiva que encara no se’ls hi hagi fet 

arribar l’organigrama municipal. 
20. Prec en relació al mal gust de l’entrada de la revetlla de Cap d’Any de data 

31 de desembre de 2001, organitzada per Ràdio Cubelles, la qual està 
adscrita a la regidoria de Comunicació o a la de Cultura, atès que 
l’esmentada entrada fa referència als lamentables esdeveniments de l’11 de 
setembre de 2001 que van succeir a la ciutat de Nova York i demanen les 
responsabilitats a qui pertoqui. 
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El Sr. Alcalde manifesta que li acaben de comunicar la defunció del pare del Sr. 
Antonio Peregrina i Albarral, regidor d’aquest Ajuntament i expressa el condol, 
en nom de tot el Consistori, a la seva família. 
 
 
I sense més assumptes que tractar, s’aixeca la sessió quan són les 21’00 
hores. Com a secretària general, en dono fe. 
 
 
              Vist i Plau 
La secretària general    L’alcalde president, 
 
 
 
 
 
Carme López - Feliu i Font   Josep Marcillas i Massuet 
 


